
v 

Verzonden: 10-04-2023 21:46 

Aan: 

Onderwerp: Re: Optie verplaatsen OAP-kast -e Barendrecht (geanonimiseerd)

We hebben naar deze locatie gekeken en hebben sterke twijfels of deze plek niet de parkerende 

automobilisten zal hinderen (kunnen ze de voor- en achterdeuren aan de passagierszijde wel openen en 

is er voldoende zicht rondom? Zeker ook als je de toegankelijkheid naar de aflopende stoep nog vrij wilt 

houden). Waarschijnlijk is het trottoir aan de overzijde, dus aan de zijde van de laagbouw van 

_een betere optie, omdat daar meer ruimte is. Wij kunnen dit niet goed beoordelen, maar 

vinden uiteraard dat de gemeente ervoor moet zorgen dat de kast op een zo min mogelijk hinderlijke 

plek (voor alle bewoners, auto- en trottoirgebruikers) zou moeten komen, in praktische en esthetische 

zin. Beide locaties ogen niet als een logische plek voor een dergelijk formaat kast (midden op het 

trottoir), dus het kan zeker vragen en/of reacties oproepen bij de buurtbewoners, die hier hinder van 

kunnen ondervinden. Uiteraard zijn wij nog steeds van mening dat de gemeente door gebrek aan 

daadkracht zelf de kosten onnodig heeft laten oplopen en zou moeten zorgdragen voor de meest 

optimale en minst hinderlijke oplossing voor de omgeving. Wij begrijpen dat de technische opties 

binnen de variant 'kosten beperkt willen houden' zeer beperkt zijn, zoals toegelicht door_ 

In onze ogen hoort na een dergelijk lang voortraject een besluit over gevolgkosten door nalatigheid (in 

de eerste maanden na het indienen van mijn klacht) op een ander niveau genomen te worden. Wij zijn 

benieuwd hoe de gemeente om wil gaan met de afweging van alle belangen, het wel of niet 

informeren/betrekken van andere direct omwonenden en het wel of niet volgen van de bepalingen in 

het reglement kabels en leidingen, bij het vaststellen van een nieuwe locatie. 

(geanonimiseerd)

Met vriendelijke groet, 

_… 

Sent: Thursday, April 6, 2023 3:59 PM 

| 

Subject: Optie verplaatsen OAP-kast e s=rendrecht 

| 

We hebben de besproken optie van het verplaatsen van de OAP-kast in de groenstrook ter hoogte van 

oorgelegd. Deze optie is vanuit beeld, groenstructuur en verkeersveiligheid niet gewenst. 

We zien nog een laatste alternatieve optie, namelijk ter hoogte van de parkeerplaats (zie onderstaand foto). Deze 

optie hebben we nu voorgelegd ter beoordeling. Graag venemen wij van u of akkoord zou gaan met deze optie. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Met vriendelijke groet,   
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
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